
Arbat prioritza la segregaci� de Mediny�

El cap de llista de Junts per Sant Juli� de Ramis i Mediny� diu que sÕha

retrocedit

El candidat de Junts per Sant Juli� de Ramis i Mediny�,  Josep Arbat

[http://www.elpuntavui.cat/politica/ar ticle/17-politica/1567664-cal-reactivar-la-segregacio-de-medinya.html?cca=1]

, va prioritzar la segregaci� de Mediny� com un dels objectius del seu programa electoral de cara al 26-M. En la

presentaci� de la candidatura feta divendres al local social de Mediny�, Arbat va remarcar que sempre han

defensat Òla voluntat dels ve�ns de Mediny�Ó i en aquest sentit Òla voluntat del poble ha dÕestar per sobre dels

par titsÓ. Arbat, que �s regidor i por taveu de CiU al consistori des del 2015, considera que lÕactual alcaldia de

Sant Juli� ha retrocedit en aquest aspecte. En la presentaci�, Arbat va estar acompanyat pel diputat de Junts per

Catalunya Francesc Ten, que va destacar la Òunitat i transversalitatÓ del projecte. Tamb� hi va intervenir Joan

Bagu�, que aspira a repetir com a senador per Junts per Catalunya. Bagu� va destacar el car�cter actiu,

treballador i de servei p�blic del candidat. ÒVolem intentar atreure empreses per tenir m�s ingressos i dÕaquesta

manera no augmentar la pressi� f iscal als ve�ns. I tamb� millorar el parc dÕhabitatgesÓ, va assenyalar Arbat com

a par t del programa.
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